

超乎期望, 精彩难忘



地理位置

黄山新华联豪生大酒店坐落于黄山市徽州区, 酒店临近合铜黄、徽杭、黄塔桃等多条高速, 地理位置通南达北, 承东启西, 交通十分便捷。宾客只需乘车片刻, 便能抵达屯溪老街等著名景区。

交通/附近景点

- | | |
|----------|----------------|
| ● 黄山市火车站 | ● 15公里/20分钟车程 |
| ● 黄山市汽车站 | ● 20公里/25分钟车程 |
| ● 黄山国际机场 | ● 30公里/30分钟车程 |
| ● 屯溪老街 | ● 18公里/25分钟车程 |
| ● 黄山风景区 | ● 70公里/1.5小时车程 |
| ● 西递/宏村 | ● 72公里/1.5小时车程 |

酒店设施及服务

- | | |
|------------|------------|
| ● 行政楼层 | ● 无线高速宽带接入 |
| ● 无烟楼层 | ● 商务中心 |
| ● 残障人士房 | ● 礼品店 |
| ● 语音留言系统 | ● 送餐服务 |
| ● 房内保险箱 | ● 洗衣服务 |
| ● 静音环保小冰箱 | ● 票务服务 |
| ● 国际国内卫星频道 | ● 免费咖啡/茶 |



会议及宴会设施

- 拥有一间1200平方米无柱式大宴会厅, 另有一间420平方的多功能厅, 可分隔为2个区域。以及6间小会议室。
- 会议室均配备了各类最新影音设施及会议辅助设备, 并设有无线宽带接入, 此外, 还配有精美的午餐及创意茶歇可供选择。

健身和娱乐设施

- | | |
|-----------|-------|
| ● 室内恒温游泳池 | ● 健身房 |
| ● Spa | ● 棋牌室 |
| ● KTV | |

客房设施

黄山新华联豪生大酒店设有319间客房, 包括7间高级套房, 7间豪华套房, 4间行政套房以及1间总统套房。装修温馨典雅, 皆以配备现代化的设施设备。豪生行政楼层为宾客提供专享的升级设施及服务, 宾客还可以尊享行政酒廊礼遇, 让您疲惫的旅途得到轻松的享受。

餐饮设施

艺廊大堂酒吧 一层
恬静惬意的大堂酒吧内, 您可品尝各类轻食及创意鸡尾酒饮品。

豪生咖啡厅 一层

全日制豪生咖啡厅提供独具风格的地中海及东南亚风味自助餐及零点服务。

特色风味餐厅 一层

为您烹饪各类地道的面食, 供您尽情享用。

豪生阁中餐厅 二层

拥有时尚的用餐大厅及十五间精致包厢, 为您打造倍受欢迎的经典粤菜及黄山特色佳肴

Your Expectations, Are Exceeded



LOCATION

Howard Johnson Macrolink Plaza Huangshan is conveniently situated in the tourist resort of Huangshan City Huizhou District. The hotel is close to the Hetonghuang, Huihang, Huangtao highways and the Tunxi Ancient Street and other famous attractions.

TRANSPORTATION/NEARBY ATTRACTIONS

- | | |
|------------------------------------|------------------------|
| ● Huangshan Railway Station | ● 15km/20-minute drive |
| ● Huangshan Inter-city Bus Station | ● 20km/25-minute drive |
| ● Huangshan International Airport | ● 30km/30-minute drive |
| ● Tunxi Ancient Street | ● 18km/25-minute drive |
| ● Mt. Huangshan | ● 70km/1.5-hour drive |
| ● Xidi / Hongcun Village | ● 72km/1.5-hour drive |

HOTEL FACILITIES&GUEST SERVICES

- | | |
|------------------------|----------------------------|
| ● Executive club floor | ● WiFi Internet Access |
| ● Non-smoking Floor | ● Business Center |
| ● Handicapped Rooms | ● Gift Shop |
| ● Voice Mail | ● Room Service |
| ● Electronic Safe | ● Laundry Service |
| ● MiniBar | ● Tickets Service |
| ● Satellite TV | ● Complimentary Tea/Coffee |



MEETING FACILITIES

- The Meeting facilities include a 1200 m² pillar-less Grand Ballroom, a multifunction room of 420 m² flexible event space and six small conference rooms.
- All the meeting are equipped with the latest audio-visual facilities and all kinds of auxiliary equipment, WiFi Internet service and creative catering options for meals and coffee breaks.

RECREATION&LEISURE

- | | |
|------------------------|--------------|
| ● Indoor Swimming Pool | ● Gymnasium |
| ● Spa | ● Chess Room |
| ● KTV | |

ACCOMMODATION

Howard Johnson Macrolink Plaza Huangshan features 319 elegantly designed rooms including 7 Senior Suite, 7 Deluxe Suite 4 Executive Suite and 1 Presidential Suite. The Exclusive Club Floor comes with exclusive benefits including the use of the Exclusive lounge.

RESTAURANTS

Pavilion Lobby Lounge 1F

The inviting ambiance provides an extensive range of wine, beer and liquors as well as selection of tasty bar snacks to make it an ideal place to meet at any time.

Riviera Restaurant 1F

The much celebrated dishes of the Mediterranean region form the centerpiece of the buffet spread and a la carte menu at the Riviera All-Day Dining Restaurant along with specialties from South East Asia.

Specialty Restaurant 1F

Cooking for you all kinds of authentic noodles in a cosy ambiance Lotus Garden Chinese Restaurant 2F Lotus Garden Chinese Restaurant delights with all-time favorite Cantonese dishes and authentic local flavors in a stylish main dining area and in 15 posh private rooms